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CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                       CĂLĂRAŞI 

 
PROCES – VERBAL 

 

 

 Încheiat astăzi 09.02.2022, în şedinţa extraordinară a Consiliului Local Călăraşi, la care 

participă un număr de 20 consilieri locali (dna Filimon, dl Dragu, dl Muşat, dna Raiu, dl Dinu, dl 

Stoian, dl Aldea, dna Georgescu, dl Sbârcea, dl Mirescu, dl Coman, dl Buzoianu, dl Călin, dl Niţă, 

dl Ivanciu, dna Croitoru, dna Enache, dl Sârzea, dl Chiriţă şi dna Luca) din totalul de 20 în funcţie. 

În sala de şedinţe sunt prezenţi 16 consilieri locali iar pe grupul de WhatsApp transmit votul 

4 consilieri locali (dl Muşat, dl Ivanciu, dl Mirescu şi dl Sârzea). 

La şedinţă participă dl Marius Grigore Dulce – Primarul municipiului Călăraşi, directori din 

cadrul Primăriei municipiului Călăraşi şi reprezentanţi ai presei locale. 

Dl Secretar general al municipiului Mărgărit Sârbu deschide lucrările şedinţei ordinare 

convocată de către Primarul municipiului Călăraşi prin Dispoziţia nr. 218/03.02.2022. 

 

Domnul Aldea supune la vot ordinea de zi care este aprobată cu unanimite de voturi. 

1. Proiect de hotărâre privind utilizarea sumei de 5.748.846,46 lei din excedentul anual al 

bugetului municipiului Călăraşi rezultat la încheierea exerciţiului bugetar 2021, în 

exerciţiul bugetar 2022, pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al municipiului Călăraşi pe anul 

2022 şi estimările pentru anii 2023-2025. 

Domnul Aldea îi dă cuvântul elevului Zainea Bogdan Cristian – reprezentantul Consiliului 

judeţean al elevilor Călăraşi, care se adresează consilierilor locali în baza Legii nr. 52/2003 privind 

implicarea cetăţenilor în luarea deciziilor şi care expune probleme ale elevilor din municipiul 

Călăraşi. Membrii biroului executiv al Consiliului Judeţean al elevilor şi substructurile acestuia 

doresc creşterea bugetului pentru învăţământ şi implicit creşterea cuantumului burselor de merit 

destinate elevilor şi o reconsiderare a elementelor relevante în mediul educaţional cu scopul 

îndreptării către o şcoală deschisă elevului şi necesităţilor sale. 

Dl Primar:…..,,am constatat şi noi că nu este suficient şi că media pentru bursă a crescut, o 

să analizăm şi în funcţie de bugetul pe care îl avem o să vedem cât mai putem să punem în plus …” 

Zainea Bogdan Cristian:…..,,poziţia noastră este de a avea în calcul acest aspect pentru 

suplimentarea bursei care vine de la minister …” 

Dl Primar:…..,,noi am mai avut discuţii pe tema aceasta dar o să vedem, anul acesta ne 

confruntăm tot la şcoli cu sume extraordinar de mari la energie şi gaze şi până nu terminăm cu 

asigurarea funcţionalităţii unităţilor de învăţământ este mai greu, o să facem o analiză …” 

Dl Chiriţă:…..,,două cuvinte vreau să-i adresez tânărului care a venit să susţină o idee, din 

punctul meu de vedere, foarte argumentată şi justificată, şi îl felicit pentru asta, doar că din punctul 

meu de vedere cele mai grave probleme ale învăţământului nu sunt din punct de vedere logistic sau 

de acordarea acestor burse. În primul rând şi voi ca şi Consiliu judeţean al elevilor ar trebui să vă 

canalizaţi energia către actul educaţional care din punctul meu de vedere trebuie să primeze şi 

bineînţeles că şi noi ca şi consilieri locali şi executivul Primăriei o să ne dăm tot interesul, în limita 

posibilităţilor, ca dumneavoastră să beneficiaţi de nişte condiţii din ce în ce mai bune în şcolile 

călărăşene. Vreau să vă spun că noi cât am fost elevi, majoritatea dintre noi de aici, am avut condiţii 

mult maio proaste în şcoli şi cu toate astea calitatea actului educaţional, cred eu, era superioară celei 

de astăzi, asta nu înseamnă că este exclusiv vina dumneavoastră, este vina, din punctul meu de 

vedere, a sistemului educaţional, a statului mai exact, lipsa de interes a unor cadre didactice, lipsei 

de interes a elevilor şi nu în ultimul rând lipsa de preocupare a familiilor în a-şi susţine şi motiva 

copiii să crească din punct de vedere al actului educaţional  …” 

Dl Aurel Peicu – director Liceul Auto Călăraşi:…..,,nu am să comentez bugetul alocat şi 

cheltuielile pe utilităţi, vom vedea cum ne vom descurca, ideea este că avem de mai bine de 3 ani 
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aprobat un proiect pentru amenajarea a două terenuri de sport, unul multifuncţional şi unul de 

antrenament, amenajarea a început acum vreo 3 ani dar s-a asistat, era bine dacă puteam să vă arăt şi 

nişte imagini, valoarea proiectului este undeva la vreo 4,3 milioane şi m-aş bucura dacă în acesta an 

acest proiect ar putea fii finalizat, dacă nu măcar terenul de antrenament  …” 

Dl Primar:…..,,domnule director, unde a fost început acest teren? …” 

Dl Aurel Peicu – director Liceul Auto Călăraşi:…..,,în vecinătatea căminului de bătrâni, în 

spate …” 

Dl Primar:…..,,păi acolo aţi început ceva? acolo este un câmp de pământ lângă gard …” 

Dl Aurel Peicu – director Liceul Auto Călăraşi:…..,,şi nişte piloni ridicaţi …” 

Dl Primar:…..,,credeţi-mă că ştiu foarte bine situaţia şi ca să facem un teren lângă gard şi 

lângă căminul de bătrâni în care să investim 5 miliarde…prefer să investesc în gazon artificial la 2 

sau 3 şcoli de banii aceştia, pentru că dacă ne uităm la dinamica costurilor, care între timp s-a mai 

schimbat, am putea face în 3 şcoli aşa cum de fapt am şi prins decât să investim într-un teren lângă 

gard şi mai ales că aveţi şi sală de sport…” 

Dl Aurel Peicu – director Liceul Auto Călăraşi:…..,,ideea este că dacă tot s-a început 

ceva…” 

Dl Primar:…..,,nu s-a început nimic acolo, este un câmp arat …” 

Dl Aurel Peicu – director Liceul Auto Călăraşi:…..,,vă arăt imagini…” 

Dl Dragu:…..,,ştim ce este acolo, am fost …” 

Dl Primar:…..,,am fost şi noi, ştim cum este acolo …” 

Dl Călin:…..,,avizele şi documentaţia există? …” 

Dl Aurel Peicu – director Liceul Auto Călăraşi:…..,,proiectul a fost aprobat în consiliul 

local…” 

Dl Primar:…..,,sunteţi dus în eroare, eu ştiu şi cum şi cine de anul trecut, au venit la mine de 

când am luat mandatul, acolo lângă gard, lângă căminul de bătrâni nu se pretează terenul acela care 

se tot încearcă să se facă …” 

Dl Călin:…..,,bun dar Liceul Auto are echipa de baseball …” 

Dl Primar:…..,,nu vorbim despre baseball acum …” 

Dl Călin:…..,,păi şi unde îi trimitem pe copiii aceştia să se antreneze? …” 

Dl Primar:…..,,au în stadion, nu le-am făcut acolo? …” 

Dl Dragu:…..,,avem teren bun la şcoala 7 vis-a-vis …” 

Dl Primar:…..,,la şcoala 7 se face sală de sport, avem deja proiectul iar cei da la baseball pot 

face în stadion, lângă bazinul de înot, acolo în spate nu poţi face baseball, sunt bătrânii de la 

cămin…” 

Dl Dragu:…..,,terenul acela ar trebui să-l dăm la căminul de bătrâni să aibă mai mult loc să 

se mişte şi ei …” 

Dl Primar:…..,,am avut discuţii să luăm terenul respectiv dar am înţeles că este foarte greu şi 

acum s-a schimbat legislaţia în ceea ce priveşte Ministerul învăţământului, pentru că acolo am vrea 

să facem o zonă în care bătrânii, seniorii noştri cazaţi la cămin să desfăşoare activităţi prin care să 

facă ceva să se simtă mult mai bine. Terenul acesta este numai între clădiri, eu ştiu povestea nu că 

nu vreau să fac, cel mai indicat era în zona unde este asfalt, să-l tratezi şi să-i dai anumite calităţi şi 

să punem în viitor gazon artificial…” 

Dna Luca:…..,,domnule Primar, în acest caz, în legătură cu Liceul Auto, aş vrea să-mi 

răspundeţi la o întrebare, iniţial în proiectul de buget pe care l-aţi pus în dezbatere conform Legii 

273, apărea exact suma solicitată de către conducerea liceului, cei 440 mii lei pe cheltuieli de capital 

tocmai în vederea finalizării acestui teren …” 

Dl Primar:…..,,nu este început nimic, doamnă …” 

Dna Luca:…..,,ce s-a schimbat între timp? …” 

Dl Primar:…..,,nu este început nimic, doamnă şi am schimbat opţiunile pentru că ne-am dat 

seama mergând la locul faptei acolo, ca să spun aşa, că nu este necesar să facem acolo între clădiri o 

bucată de teren şi că preferăm ca aceşti bani să-i investim la 3 şcoli, pe terenuri asfaltate, terenuri de 

sport, aducem gazon artificial şi facem terenuri multifuncţionale, acolo nu este nimic început, este o 

poveste, mergeţi să vedeţi, nu ştiu dacă aţi fost, s-au scos pomii fructiferi puşi de cei de la Antim 

Ivireanul în trecut pentru că s-a descoperit că terenul at fi al Liceului Auto, povestea trenează de ani 

de zile, nu este de ieri de când a venit Dulce, este poveste de 3 ani de zile şi nu se acceptă pentru că 
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este impropriu acolo, eu îmi asum ce spun, mai repede facem 3 terenuri cu gazon de care 

beneficiază copiii decât să facem într-un ghioz, ca să zic aşa, între gard de beton şi clădiri, trebuie 

făcut terenul şi pe lângă asta şi o împrejmuire foarte bună pentru că se duce mingea ori în cămin, ori 

în cantină ori peste gard …” 

Dna Luca:…..,,mai am o întrebare la adresa domnului Secretar şi vă rog să menţionaţi atât 

întrebarea mea cât şi răspunsul dumneavoastră în procesul verbal, este corect să pui în dezbatere un 

proiect de buget şi după ce se încheie perioada de 15 zile în care cetăţenii pot contesta, să venim cu 

alte cifre? …” 

Dl Secretar:…..,,da, este corect pentru că bugetul este dinamic …” 

Dna Luca:…..,,nu vreau să intru în polemică cu dumneavoastră dar eu nu interpretez norma 

juridică aşa, atâta timp cât ai 15 zile ca cetăţean să conteşti nişte cifre din acest buget, după ce s-a 

terminat termenul de contestare, faci modificări, unde mai este dreptul cetăţeanului? …” 

Dl Primar:…..,,doamna consilier, atunci de ce mai veniţi cu amendamente dacă nu este 

legal?, un amendament înseamnă tot o modificare a acelui buget  …” 

Dna Luca:…..,,este punctul meu de vedere …” 

Dl Chiriţă:…..,,nu aveţi dreptate, în aceste 15 zile poate oricine să vină cu modificări şi după 

aceste 15 zile până la adoptarea bugetului pot depune amendamente doar consilierii, deci doamna 

Luca are dreptul să depună amendamente  …” 

Dl Secretar:…..,,doar iniţiatorul poate să modifice …” 

Dl Chiriţă:…..,,eu ştiu mai din trecut situaţia Liceului Auto, ştiam povestea cu sala de sport, 

nu ştiu care sunt intenţiile cu acest liceu auto, dacă îşi va menţine profilul de liceu auto pentru că au 

mai fost discuţii că o să schimbe în liceu sportiv  …” 

Dl Aurel Peicu – director Liceul Auto Călăraşi:…..,,au fost nişte discuţii…” 

Dl Chiriţă:…..,,dacă îşi va menţine profilul de liceu auto părerea mea că toată energia 

noastră şi resursele ar trebui să le alocăm către zona asta de, nu ştiu situaţia şi nu vreau să contest 

ceea ce spuneţi, am încredere în dumneavoastră pentru că vă cunosc de mult şi nu se pune problema 

dar cred că ar trebui şi dumneavoastră şi noi să ne concentrăm energia către zona profesională 

pentru că în momentul acesta la Călăraşi şi nu numai este o mare criză de specialişti în domeniul 

acesta, nu avem mecanici  …” 

Dl Aurel Peicu – director Liceul Auto Călăraşi:…..,,trebuie susţinut să se dezvolte 

învăţământul tehnologic profilul tehnic şi va fi în regulă…” 

Dl Chiriţă:…..,,pentru că din ceea ce ştiu eu atelierele dumneavoastră sunt destul de depăşite 

în momentul de faţă şi cred că dacă am investi mai mult în retehnologizarea acestora ar fi bine  …” 

Dl Aurel Peicu – director Liceul Auto Călăraşi:…..,,avem 20 de agenţi economici cu care 

colaborăm în pregătirea practică a elevilor, dincolo de limitele atelierelor niciodată nu o să putem să 

cheltuim nişte bani să amenajăm ateliere pentru că niciodată nu vor ţine pasul cu evoluţia 

tehnologică şi atunci un adevăr ştiinţific îl pot regăsi şi în dispozitive mai vechi dar pot merge la 

agentul economic cu care am contract de instruire practică cu elevii şi să lucrez pe ceva mai nou…” 

Dl Chiriţă:…..,,dacă dumneavoastră consideraţi că ceea ce aveţi vă este suficient  …” 

Dl Aldea:…..,,intrăm în ordinea de zi …” 

 

 

PUNCTUL 1 - Proiect de hotărâre privind utilizarea sumei de 5.748.846,46 lei din 

excedentul anual al bugetului municipiului Călăraşi rezultat la încheierea exerciţiului bugetar 2021, 

în exerciţiul bugetar 2022, pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi 

exprimate/transmise pe grupul de WhatsApp/telefon/SMS. 

 

PUNCTUL 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al municipiului 

Călăraşi pe anul 2022 şi estimările pentru anii 2023-2025. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

Deoarece domnul Mirescu nu este prezent în sala de şedinţe, participând online, domnul 

Aldea dă citire celor 3 amendamenter propuse de dânsul: 
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1. Achiziţionarea, montarea şi operarea a 2 automate de colectare selectivă a deşeurilor 

reciclabile – 100.000 lei 

Supus la vot amendamentul este votat cu 6 voturi pentru şi 10 voturi împotrivă, deci este 

respins. 

2. Achiziţionarea şi montarea de camere de luat vederi la fiecare platformă de colectare 

selectivă din municipiu – 120.000 lei. 

Dl Dragu:…..,,ar trebui să punem câţiva bani, nu suma asta că este cam mare şi nu am 

avea…” 

Dl Primar:…..,,avem la camere video dar vreau să vă spun că sursa de finanţare pe care a 

invocată nu poate fi niciodată aprobată pentru că acolo este pe linie de credit şi nu putem lua de 

acolo…” 

Dna Luca:…..,,şi nu se poate găsi altă sursă? …” 

Dl Primar:…..,,eu doar am spus…” 

Dna Luca:…..,,de acolo ştim sigur că nu se poate lua …” 

Supus la vot amendamentul este votat cu 6 voturi pentru şi 10 voturi împotrivă, deci este 

respins. 

3. Execuţie reţea internet la şcoala Mihai Viteazul – 40.000 lei. 

Supus la vot amendamentul este votat cu 6 voturi pentru şi 10 voturi împotrivă, deci este 

respins. 

4. Achiziţionarea şi montarea de panouri indicatoare pentru staţiile de transport în comun – 

50.000 lei. 

Supus la vot amendamentul este votat cu 6 voturi pentru şi 10 voturi împotrivă, deci este 

respins. 

Dl Secretar:…..,,cu specificaţia că aceste panouri sunt prinse în proiectul mare şi oricum vor 

fi făcute …” 

Nici domnul Sârzea nu este prezent în sala de şedinţe drept pentru care domnul Aldea dă 

citire amendamentului propus de dânsul. 

1. Achiziţonarea a 16 detectoare profesionale de monoxid de carbon pentru dotarea 

ambulanţelor ce operează pe raza municipiului Călăraşi (SAJ şi ISU). – 25.000 lei  

Supus la vot amendamentul este votat cu unanimitate de voturi pentru. 

Dl Primar:…..,,avem şi sursa de finanţare pe S.V.S.U. pe situaţii de urgenţă, exact cum am 

procedat şi anul trecut…” 

Dl Dragu:…..,,am şi eu un amendament, este vorba de un plan urbanistic zonal pentru 

cartierul Obor, este necesar pentru intrarea în normalitate acolo…” 

Dl Primar:…..,,da, am găsit o anomalie şi trebuie să ridicăm interdicţia din zona 

respectivă…” 

Dl Dragu:…..,,plan urbanistic zonal pentru cartierul Obor – 50.000 lei…” 

Supus la vot amendamentul este votat cu 11 voturi pentru. 

Dl Aldea:…..,,doamna Luca, ştiu că aveţi un amendament în legătură cu Liceul Pedagogic 

Ştefan Bănulescu…” 

Dna Luca:…..,,am mai multe amendamente …” 

Dl Aldea:…..,,bine, despre acesta ce puteţi să ne spuneţi…” 

Dna Luca:…..,,voi începe cu Bănulescu, v-am pus la dispoziţie o mapă, o să vă pun şi un 

filmuleţ pe grupul de consilieri pentru că trebuie să fie informaţi toţi colegii de starea în care se află 

internatul acestui liceu unde locuiesc 90 de copii. Este vorba de instalaţia sanitară care nu a fost 

reparată din 1965 de când a fost construit acest internat, problema esta că din cauza scurgerilor de 

apă care se infiltrează prin tavane, pereţi …” 

Dl Primar:…..,,s-a terminat doamnă, cred că sunteţi dezinformată, datorită faptului că atât 

cât aţi fost la putere nu aţi investit nimic la acel liceu şi la acel cămin, anul trecut deja s-a făcut 

terasa plus captatoarele pluviale, s-a lucrat acolo, s-a investit, ştim problemele de la subsol, cu ce ne 

confruntăm acolo şi o să ţinem cont de asta dar la acest moment trebuie să le asigurăm funcţionarea, 

până nu ieşim din luna martie…Liceul Agricol a adus azi factura de gaz, au 1.350.000.000 lei vechi, 

Liceul Eminescu 500.000 lei vechi şi sumele vor continua să vină, tot ce avem pe licee şi şcoli sunt 

cheltuieli foarte mari pe funcţionare, anul trecut cheltuiam 1 miliard, anul acesta se pare că vom 

cheltui 4 miliarde, spuneţi doamna Nae …” 
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Dna Nae:…..,,anul trecut energia termică a costat 1.700.000 lei şi cea electrică 597.000 lei 

deci 2.400.000, 24 miliarde lei vechi, numai dacă le dublăm …” 

Dna Luca:…..,,haideţi să continuăm pentru că nu am terminat, v-am pus un filmuleţ pe 

grupul de şedinţe ca să vedeţi în ce stare se află acest internat şi mai mult de atât, doamna director 

este aici, vă rog frumos domnule preşedinte, dacă sunteţi de acord să ne prezinte dânsa situaţia 

reală, eu susţin amendamentul de a se aloca acestui liceu suma de 94.000 lei necesară construirii, 

conform devizului care a fost depus la primărie pentru repararea acestui internat, amendament pe 

care doresc să-l supuneţi la vot dar vă rog mult să-i daţi cuvântul doamnei director, eu fac parte din 

consiliul de administraţie şi ştiu cum stau lucrurile în liceu …” 

Dna director Neagu:…..,,aşa cum aţi auzit în acest cămin sunt 90 de elevi, vreau să 

menţionez un lucru, sunt deja 2 săli închise, vă rog frumos să vizionaţi acel filmuleţ, sunt poze 

făcute azi dimineaţă de către mine, deci a căzut tavanul de-a dreptul, în sala în care se face 

gastronomie deja tavanul s-a găurit datorită infiltraţiilor pentru că este din rigips ca să nu mai 

vorbesc de miros, lucrurile sunt într-o stare extrem de precară, nu mai vorbesc de subsol. Voiam să 

adaug, domnule Primar, că reparaţiile acelea minime au fost făcute la acoperiş …” 

Dl Primar:…..,,la acoperiş şi la sistemul de captare a apelor pluviale, doamnă, mie mi s-a 

cerut, am dat…” 

Dna director Neagu:…..,,eu cunosc situaţia …” 

Dl Primar:…..,,eu vă spun, ceea ce a cerut doamna fostă director de acolo am dat conform 

devizului şi a prioritizat dar de anul acesta o să văd dacă mai las aceste achiziţii la dumneavoastră 

sau încercăm poate le facem noi pentru dumneavoastră, ca să se facă lucrurile aşa cum trebuie…” 

Dna director Neagu:…..,,să se facă cum doriţi dumneavoastră, nu asta este problema, 

problema este repararea acestui cămin în care trăiesc 90 de elevi, rugămintea mea este să formaţi o 

comisie pe care să o însoţiţi acolo la faţa locului pentru că, nu vă supăraţi, dar nu am văzut pe 

nimeni să se uite pe acel dosar pe care l-am pus la dispoziţie, cam asta este realitatea …” 

Dl Dragu:…..,,ne-am uitat …” 

Dna director Neagu:…..,,vă rog frumos, vă invit, domnule Dragu să veniţi acolo la liceu să 

vedeţi situaţia reală de la faţa locului…” 

Dl Dragu:…..,,vin, vin …” 

Dna director Neagu:…..,,nu putem să închidem sălile, să le încuiem pentru că punem în 

pericol copiii, la oara aceasta asta avem, o sală şi o baie pe care le-am încuiat pur şi simplu pentru 

că a căzut tavanul într-una din camerele respective…” 

Dl Primar:…..,,vom analiza, vom vedea ce este acolo şi după aceea vom lua decizia…” 

Dna director:…..,,din 2011 şi până anul trecut, deci 10 ani de zile a durat acoperişul, pe 

parcursul acestor ani, prin 2018 s-a prelins ceva acolo şi nu s-a făcut la timp reparaţia acoperişului 

care a mai fost şi acum da, într-adevăr, am venit la domnul Primar şi ni s-au alocat bani, lucrările la 

acoperiş s-au făcut pe timpul verii, dar există problema care a rămas în urma a ceea ce trebuia 

reparat acum 4-5 ani…” 

Dl Primar:…..,,deci să înţeleg că nu mai sunt scurgeri dar ce era din trecut stricat trebuie 

refăcut…” 

Dna director:…..,,exact, instalaţia…” 

Dna director Neagu:…..,,vorbim de insatalaţia sanitară, nu vorbim de acoperiş…” 

Dl Primar:…..,,păi aţi zis că din cauza acoperişului v-a căzut tavanul…nu mai contează, o să 

venim la faţa locului şi o să vedem despre ce este vorba…” 

Dna Luca:…..,,vă rog frumos să supuneţi la vot amendamentul meu în legătură cu Liceul 

Pedagogic Ştefan Bănulescu, alocarea a 94.000 lei pe cheltuieli de capital …” 

Dna Filimon:…..,,eu sunt de acord cu amendamentul cu condiţia ca cei din Primăria să 

constate la faţa locului   …” 

Dl Primar:…..,,asta o să facem, o să mergem acolo şi vom vedea despre ce este vorba, nu 

ştim exact dacă cei 90.000 sunt suficienţi, au defecţiuni la subsol, să vedem ce este sus, ba e bun 

acoperişul, ba nu e bun acoperişul, dacă sunt infiltraţii şi s-a investit anul trecut îl chemăm pe cel 

care a făcut să vedem despre ce este vorba, dacă ne pricepem toţi la toate…atunci, despre ce 

vorbim…” 

Dna Filimon:…..,,da, pentru că bani s-au dat, domnule Primar   …” 

Dl Chiriţă:…..,,nu ne pricepem toţi, doar unii se pricep   …” 
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Supus la vot amendamentul doamnei Luca este votat cu 6 voturi pentru, 9 voturi împotrivă şi 

1 abţinere, deci este respins. 

Dna Luca:…..,,următorul meu amendament, tot la capitolul 65.00.71, se referă la şcoala nr. 

9, Constantin Brâncoveanu, ştiţi că la începutul lunii decembrie, la o rectificare bugetară, s-a alocat 

acestei şcoli 11.000 lei pentru efectuarea unui studiu de rezistenţă a sălii de sport, studiu care a fost 

finalizat şi această clădire a fost încadrată la clasa de risc seismic 2 şi li s-a interzis copiilor să mai 

intre, cred că trebuie să le alocăm suma pe care au solicitat-o pentru a putea să trecem la pasul 

următor şi anume a reabilita şi consolida această sală de sport, propun alocarea sumei de 88.000 lei 

pentru studiu pentru sala de sport şi de asemenea, solicit suma de 88.000 lei pentru reabilitarea 

şcolii şi grădiniţei nr. 6, este vorba de acoperişuri prin care plouă, de asemenea s-au deteriorat 

tavanele, pereţii, este necesară consolidarea acestei şcoli şi acestei grădiniţe, deci 200.000 lei pentru 

reabilitarea sălii de sport cu documentaţie DALI, studiu DALI şi tot ce este necesar şi 88.000 lei 

pentru rebilitarea acoperişului şcolii şi grădiniţei nr. 6   …” 

Supus la vot amendamentul este votat cu 6 voturi pentru şi 10 voturi împotrivă, deci este 

respins. 

Dna Filimon:…..,,observăm că toate sunt nefăcute, domnule Primar, eu, fiind consilier mai 

vechi, ştiu   …” 

Dl Primar:…..,,nu mai vreau să mai comentez…” 

Dna Luca:…..,,da, mulţumim mult dragi colegi că avem foarte mare grijă de şcoli, avem 

foarte mare grijă de copii, am tăiat toate cheltuielile de capital de la toate şcolile  …” 

Dl Primar:…..,,doamnă, o să avem, eu aş întreba de unde ştiţi că vă trebuie 200.000 lei 

pentru DALI, vă întreb de unde l-aţi luat? …” 

Dna Luca:…..,,aşa au solicitat dânşii  …” 

Dl Primar:…..,,doamnă, poate să solicite mâine 500.000 lei, eu vă întreb, de unde aţi luat 

suma de 200.000 lei pentru DALI? dacă mergem acolo şi constatăm că este imperios necesar să 

facem acest lucru, cu siguranţă o să-l facem, dar nu 200.000 lei pentru un DALI  …” 

Dna Luca:…..,,am aprobat în consiliul local efectuarea acelui studiu care s-a făcut  …” 

Dl Primar:…..,,doamnă, eu am înţeles dar 200.000 lei pentru un DALI cum cereţi 

dumneavoastră şi după aceea de consolidare şi după şi după şi după….o să mergem la faţa locului să 

vedem care este situaţia, nu am auzit niciodată că în grădiniţa de lângă şcoală se întâmplă aşa ceva, 

nu avem nici o fotografie de acolo, nu ne-a sesizat nimeni …” 

Dna Luca:…..,,dar aveţi solicitări, aveţi adrese făcute …” 

Dl Primar:…..,,mergem acolo şi o să vedem despre ce este vorba şi o să prindem bani pentru 

că vom avea cu siguranţă din martie rectificări şi o să facem ce este imperios necesar dar 

deocamdată trebuie să asigurăm cheltuielile de administrare şi, ştiţi şi dumneavoastră că este foarte 

greu acum pentru că toate cheltuielile au explodat şi dacă ducem cheltuielile de administrare până în 

martie, după aceea vom vedea, degeaba aprob acum un amendament de 200.000 lei pentru un DALI 

şi nu se va face pentru că nu avem viramente că nu avem de unde să dăm, să ne îmbătăm cu apă 

rece pe ceva care nu se va întâmpla, dacă nu ieşim din martie cu cheltuielile de administrare, 

doamna Nae, cred că în aprilie se încheie cu cheltuielile pe gaz şi energie, nu?  …” 

Dna Nae:…..,,aprilie, dacă nu mai …” 

Dl Primar:…..,,v-aş da numai nişte cifre acum, liceul agricol numai 1.350.000.000 lei pe 

căldură, despre ce vorbim …” 

Dna Luca:…..,,înţeleg asta dar cred că puteam prinde o mică sumă  …” 

Dl Primar:…..,,o să avem, doamnă, ideea este următoarea, aveţi un amendament la liceul 

economic, acolo da, avem nevoie să prindem acea centrală pentru că în viitor se va opri sistemul de 

termoficare pe centru pentru că nu mai avem decât câteva apartamente, câte mai avem, domnule 

director? …” 

Dl Sandu Marin:…..,,36 de apartamente şi liceul economic  …” 

Dl Primar:…..,,36 de apartamente, anul trecut aveam o pierdere pe termo de peste 5 miliarde 

lei vechi, anul acesta, cu creşterile de preţuri, cred că ne ducem la o pierdere de peste 750.000 lei şi 

atunci am luat decizia de a anunţa beneficiarii de sistem termo, cei din cele 36 de apartamente, şi 

este clar că trebuie să facem acea centrală la economic pentru că avem nevoie de centrală proprie 

acolo, unde trebuie şi este clar, găsim soluţii, în rest la şcoli, chiar dacă vreţi să recunoaşteţi sau nu, 

în sinea dumneavoastră ştiţi că trebuie să asigurăm utilităţile, nu mai spun că sunt şcoli şi grădiniţe 
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care vin cu facturi neachitate de anul trecut, din septembrie, octombrie, hai să ieşim din iarnă şi din 

primăvară prioritizăm exact ce avem de făcut pe fiecare şcoală, că dacă pică tavanul este clar că 

vom găsi o soluţie, dacă o să fie cazul la grădiniţă, deşi nu a venit nimeni să ne spună că eta grav şi 

cade tavanul şi acoperişul, vedem şi acolo…sala de sport de care vorbiţi, a stat atâţia ani în standby 

şi acum să dăm 200.000 lei în condiţiile în care grădiniţa cade, după cum spuneţi …” 

Dna Luca:…..,,nu spun eu, domnule Primar, vă rog frumos să nu interpretaţi greşit, există 

adresa 1275/03.09.2021 a fost informată Primăria de situaţia acoperişurilor acestor instituţii, sala de 

sport la fel, de anul trecut, de ce nu s-au dus de la Primărie o comisie să vadă despre ce este 

vorba…” 

Dl Primar:…..,,povestea cu sala de sport trenează de ani de zile …” 

Dna Luca:…..,,domnule Primar, eu sunt membru în consiliul de administraţie, m-a trimis 

consiliul local acolo, nu trebuie să-mi fac treaba, să vin să vă informez? să vă spun problemele 

oamenilor, cred că de aia fac parte din acel consiliu. Mai am un amendament, domnule preşedinte 

vă rog să-l citiţi dumneavoastră pe Acela cu 50.000 lei pentru studiul de trafic, l-am făcut şi anul 

trecut, s-au alocat nişte bani, a fost prins ca şi cheltuială …” 

Dl Primar:…..,,pe acesta prindeţi-l dar 50.000 e foarte mult, prinde-ţi 10.000 lei, un studiu 

de trafic pe care l-am efectuat noi pentru intrarea în oraş nu ne-a costat mai mult de 1500 lei dar să 

prindem 10 000 lei pentru că nu ştim complexitatea circuitului acolo la salvare  …” 

Dna Luca:…..,,chiar trebuie să se facă acest studiu ca să găsim o alternativă în special pentru 

salvare …” 

Dl Primar:…..,,de 1 an de zile am tot vorbit cu domnul doctor Sârzea şi nu am găsit 

alternativă la salvare, strazile sunt de aşa natură acolo  …” 

Dl Chiriţă:…..,,se poate face cred ieşire pe lângă liceul Eminescu în strada Bucureşti dar 

exclusiv pentru ambulanţă  …” 

Dl Primar:…..,,să spargem acolo trotuarul şi să facem ieşire în strada Bucureşti?  …” 

Dl Călin:…..,,este singura soluţie pentru că permite trecerea unei ambulanţe  …” 

Dl Primar:…..,,îţi dai seama că nu va fi numai pentru ambulanţă  …” 

Dl Călin:…..,,poliţie  …” 

Dl Primar:…..,,n-ai cum, şi cum face, stă poliţia toată ziua să păzească acolo?  …” 

Dl Călin:…..,,barieră  …” 

Dl Primar:…..,,n-ai decât să pui nişte bolarzi retractabili şi să dai cartele la salvare  …” 

Dl Aldea:…..,,deci 10.000 lei pentru studiu de trafic în perimetrul străzilor Ştirbei Vodă, 

Dunărea, Nicolae Titulescu, Bucureşti pentru identificarea soluţiei de acces a ambulanţelor din 

Staţia de Ambulanţe în Şoseaua Bucureşti  …” 

Supus la vot amendamentul este votat cu unanimitate de voturi pentru. 

Dl Chiriţă:…..,,aş avea şi eu un amendament, am văzut, domnule Primar că nu vreţi să fiţi 

receptiv şi la propunerile noastre dar totuşi mai încerc odată şi anul acesta poate de data aceasta îmi 

iese, anul trecut propusesem şi eu să se asfalteze 2 străzi, Pescăruş şi Flacăra, nu s-a întâmplat 

nimic…” 

Dl Primar:…..,,Pescăruş depinde ce tronsoane   …” 

Dl Primar:…..,,Pescăruş depinde ce tronsoane   …” 

Dl Chiriţă:…..,,mai în partea asta că s-au ridicat 3 blocuri…” 

Dl Primar:…..,,intrăm anul acesta, domnule consilier, vă promit   …” 

Dl Chiriţă:…..,,mulţumesc mult, domnule Primar, vreau să fac un amendament pentru a se 

aloca nu ştiu, 10.000 lei dacă asta ziceţi că e suma, pentru un studiu de trafic pentru înfiinţarea unui 

sens giratoriu la intersecţia Bulevardului Republicii cu strada Sloboziei, la Bălan…” 

Dl Dragu:…..,,e o coloană pe mijloc acolo…” 

Dl Chiriţă:…..,,eu zic că este o intersecţie importantă şi problema mai importantă este 

mutarea unui post trafo care este exact în acea intersecţie, este o intrare în oraş totuşi şi atunci când 

intri dai într-un perete a unui post trafo…” 

Dl Primar:…..,,vă răspunde domnul Coman   …” 

Dl Coman:…..,,în legătură cu intersecţia de la Bălan, au fost discuţii şi concluzia este că nu 

se pretează un sens giratoriu, însă, dacă vă amintiţi, intersecţia a fost semaforizată   …” 

Dl Chiriţă:…..,,nu cred că este util un semafor acolo, mai degrabă un sens giratoriu dar vă 

întreb şi eu cum aţi ajuns la concluzia că nu se impune dacă nu aţi făcut un studiu de trafic?…” 
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Dl Coman:…..,,nu-i vorba de studiu de trafic, este vorba de soluţie tehnică   …” 

Dl Chiriţă:…..,,sau aşa aţi considerat dumneavoastră că nu prea?…” 

Dl Primar:…..,,au fost discuţii în comisia de siguranţa circulaţiei   …” 

Dl Coman:…..,,trebuie relocat monumentul pentru că nu s-ar regăsi în mijlocul sensului 

giratoriu, mai studiem   …” 

Dl Chiriţă:…..,,eu am făcut un amendament, să-l supunem la vot şi vedem ce iese…” 

Dl Primar:…..,,doamna director, pe lângă ce ai prins în buget celălalt studiu…sau trebuie 

separat? prindeţi separate dacă trebuie, sau mai bine prindeţi studiul de trafic de la salvare plus acest 

studio de trafic    …” 

Supus la vot amendamentul este votat cu unanimitate de voturi pentru. 

Dl Aldea:…..,,am să dau citire amendamentului domnului Ivanciu în legătură cu Colegiul 

Economic, dânsul propune suplimentarea bugetului cu 250.000 lei pentru dotarea unităţii cu o 

centrală termică proprie, instalaţii încălzire, racordare reţea de gaze, proiect tehnic, deoarece 

conform adresei nr. 52/11.01.2022 a Serviciului Public Centrale Termice se va sista începând cu 

luna mai funcţionarea centralei la care este conectat acest corp de clădire.  …” 

Dl Primar:…..,,dar cine va dat devizul acesta pentru că am discuţii de 1 an, nu s-a ridicat la 

suma de 250.000, acolo nu trebuie să facem decât o casă a centralei pentru care avem mai multe 

variante, o încăpere tehnică pe care ar fi bine să o punem în cancelarie pentru că este foarte mare 

cancelaria, dacă nu ar mai fi o variantă, dar dumneavoastră nu vreţi să renunţaţi la sala cea mică 

care este anexă şi unde organizaţi şi secţiile de votare. Dumneavoastră acolo nu vă trebuie decât 

centrala, ştim de care trebuie să ia, trebuie să facem camera tehnică şi conectările pe reţele cu 

eficienţă termică, să nu se intersecteze, varianta cea mai bună era să luăm din cancelarie şi să facem 

acolo camera tehnică care nu presupune mare lucru dar ne ajută pe noi tehnic foarte mult să ne 

conectăm la reţeaua existentă, sau în sala cea mică pe care o aveţi lipită de clădirea mare dar aţi zis 

că acolo sunt copiii deci în cancelarie ar fi cel mai bine …” 

Dna director Colegiul economic:…..,,cu tot respectul, dacă vreţi să mă ascultaţi   …” 

Dl Primar:…..,,vă ascult, eu v-am spus doar că ştiu ce am vorbit despre situaţia de acolo  …” 

Dna director Colegiul economic:…..,,corpul de clădire de pe starada 1 Decembrie 1918 este 

situat în patrimoniu, este o construcţie care nu poate suferi modificări   …” 

Dl Primar:…..,,dar nu facem modificări, staţi un pic doamnă, se poate modifica, îl avem aici 

pe domnul Rădulescu care se ocupă de cultură şi dânsul ştie, putem face pentru că nu modificăm din 

structura iniţială a clădirii, putem face o construcţie uşoară din rigips, ne trebuie doar o delimitare a 

zonei în care punem centrala şi ar fi bună varianta aceasta pentru că am diminua investiţia şi ne-am 

conecta la reţeaua existentă, cancelaria este foarte generoasă iar nouă ne trebuie un spaţiu foarte 

mic…” 

Dna director Colegiul economic:…..,,nu este foarte generoasă şi nu trebuie să schimbăm 

structura   …” 

Dl Primar:…..,,nu schimbăm structura, nu ştiu cine v-a spus asta, nu umblăm la structură, 

venim doar cu nişte pereţi de rigips  …” 

Dl Chiriţă:…..,,soluţia tehnică nu suntem noi în măsură să o dăm acum, sunt nişte 

specialişti…” 

Dl Primar:…..,,da, exact, dar vă spun că suma suma de 250.000 lei mi se pare extraordinar 

de mare pentru că eu am devize de acolo, centrala mai mult de 30.000 lei plus conexiunile 

respective şi dacă o mai fi un calorifer de schimbat, nu ştiu cine v-a dat devizul acesta dar suma este 

extraordinar de mare, elementul principal în această ecuaţie este centrala şi dacă aveţi un deviz aş 

vrea să-l văd să vedem de unde aţi ajuns la această sumă, doamnelor şi domnilor consilieri, eu vă 

propun să punem 150.000 lei, sumă şi aşa destul de mare şi vom merge la faţa locului să vedem  …” 

Dna director Colegiul economic:…..,,este cel mai bine cum spuneţi dar nu în cancelarie 

totuşi   …” 

Dna Nae:…..,,este prinsă suma de 50.000 pe capital  …” 

Dl Primar:…..,,lăsaţi aşa şi dacă mai trebuie în funcţie de deviz mai suplimentăm fără nici 

un fel de problemă, trebuie să facem, vrem să facem dar trebuie să găsim soluţia  …” 

Dna director Colegiul economic:…..,,o să găsim soluţia dar nu în cancelarie  …” 

Dl Primar:…..,,doamnă, o să vedem la faţa locului, eu v-am spus unde am identificat 

reţelele…” 



 9 

Dl Chiriţă:…..,,nu vă speriaţi doamnă, o centrală de 70 de kv este cât masa aceasta, nu o să 

fie cine ştie ce…” 

Supus la vot amendamentul este votat cu 3 voturi pentru, deci este respins. 

Dl Primar:…..,,nu contează pentru că am pus bani pe capital, asta chiar trebuie făcută …” 

Dna Croitoru:…..,,eu cunosc situaţia reală din şcoli şi ştiu că facturile la utilităţi sunt imense, 

ştiu că sunt şcoli care nu au plătit noiembrie, decembrie dar cu toate astea gândiţi-vă că sunt unităţi 

de învăţământ în care intră elevii, că lucrurile, oricât de mult s-ar fi investit în trecut, se strică şi că 

ici, colo, trebuie să reparăm, drept pentru care eu v-aş solicita dacă se poate, este o sumă mică din 

punctul meu de vedere ţinând cont că am văzut, vorbesc de Liceul Agricol, mai mult decât atât, este 

o clădire de importanţă pentru municipiul şi judeţul Călăraşi, este o clădire de patrimoniu iar 

grupurile sanitare pe cele trei etaje, sunt jalnice. Nu v-aş propune să le daţi decât, am văzut, ştiu 

suma de la utilităţi, tocmai pentru că este atât, v-aş propune să le daţi 1 miliard ca să înceapă să 

lucreze mai ales că parterul este dezafectat, vorbesc de grupurile sanitare pentru elevi  …” 

Dl Primar:…..,,în corpul nou nu? …” 

Dna Croitoru:…..,,da  …” 

Dl Primar:…..,,am avut discuţii, ştiu problema şi am zis aşa, dacă nu asigurăm utilităţile şi 

rămânem în urmă…nu e bine, dacă vom pune această sumă în buget şi rămâne numai ca şi cifre, că 

despre asta vorbim, nu o să-i poată folosi până nu le vom da drumul, ei au cheltuileli extraordinar de 

mari acolo …” 

Dna Croitoru:…..,,este şi o clădire foarte mare  …” 

Dl Primar:…..,,când am auzit astăzi că le-a venit gazul 1.350.000.000 lei vechi am întrebat 

dacă ei nu au oprit deloc acolo consumatorii, în condiţiile în care anul trecut am mai pus şi nişte 

robineţi ca să oprească circuitele pe săli…” 

Dl Chiriţă:…..,,clădirea are o eficienţă energetică foarte slabă …” 

Dna Croitoru:…..,,mai este şi universitatea acolo  …” 

Dl Primar:…..,,ei nu au asigurate cheltuielile de funcţionare, haideţi să lăsăm până în martie, 

eu nu am o problemă să trecem ca poziţie, reluăm discuţia atunci, mergem şi vedem ce este acolo, 

au deviz?…” 

Dna Croitoru:…..,,nu ştiu dacă au deviz  …” 

Dna Nae:…..,,eu n u am nici un deviz de acolo  …” 

Dna Croitoru:…..,,eu am ce mi-au trimis ei, au spus că au solicitat o sumă mult mai mare, eu 

văzând ce facturi au am zis haideţi măcar să înceapă  …” 

Dl Primar:…..,,eu propun să facem un deviz în perioada aceasta, hai să terminăm cu 

utilităţile pe care nu le au asigurate, astăzi a fost contabila la noi şi vorbeam pe tema aceasta şi eu vă 

promit că vorbim în luna aprilie, degeaba îi dau pe capital sau pe reparaţii acum dacă nu îi poate 

folosi…” 

Dna Croitoru:…..,,pe reparaţii, măcar la cel dezafectat aş insista dacă se poate, nu ştiu, este 

vorba de 3 grupuri sanitare …” 

Dl Primar:…..,,punem 25.000 lei ca să înceapă, este ok? şi apoi facem prin virament, e ok 

aşa, discutăm aplicat…” 

Supus la vot amendamentul este votat cu unanimitate de voturi pentru. 

Dl Călin:…..,,la capitolul 67.00.05.03 am două amendamente cu care domnul Primar sigur 

va fi de acord, 20.000 lei pentru amenajarea locului de joacă de la Parcul Intim …” 

Dl Primar:…..,,parcurile au fost date la Serviciul Public Pavaje Spaţii Verzi, banii pe care i-

ai propus nu sunt sume mari, dar parcurile le vom face cu cei de la Serviciul Public Pavaje Spaţii 

Verzi, dacă vrei să prindem o poziţie cu 20 000 lei care nu ştim dacă ajung sau nu, depinde la ce te-

ai gândit să faci acolo  …” 

Dl Călin:…..,,suprafaţa este mică …” 

Dl Primar:…..,,eu ştiu dar depinde ce-ţi doreşti  …” 

Dl Călin:…..,,o băncuţă, o alee cu bitum …” 

Dl Primar:…..,,bancă şi bitum avem noi la serviciu şi după discuţiile cu domnul vice avem 

în vizor câteva parcuri, Aurora, Intim să-l modernizăm şi să-l punem un pic în valoare că tot este pe 

traficul de intrare în oraş, nu-ţi ajung 20.000 lei, trebuie să găsim o soluţie şi pentru foişorul acela 

care s-a degradat, să scoatem nisipul, eventual lăsăm o gopapă de nisip pentru copiii care vor să se 

joace în nisip iar restul tartan, începem să le îmbunătăţim  …” 
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Dl Călin:…..,,valabil şi pentru parcul de la Bălan care are doar un leagăn …” 

Dl Primar:…..,,o să punem şi acolo din ceea ce recuperăm, o să facem peste tot, chiar vă rog 

să ne urmăriţi şi să ne trageţi de mânecă  …” 

 

Dl Călin:…..,,atunci pe acestea le lăsăm dar am totuşi un amendament pentru achiziţia sau 

amenajarea de toalete publice, în afară de cel de la Piaţa Orizint şi acesta de aici din parc, nu ştiu 

dacă mai sunt  …” 

Dl Primar:…..,,nu-ţi ascund că avem discuţii, nu avem variante şi este clar că avem nevoie 

de toalete publice, anul trecut am vrut să iau toalete ecologice, 10, voiam să pun şi în staţiile de taxi, 

sunt cereri de la taximetrişti, nu am reuşit să facem acest lucru pentru că din trecut trenează o 

delegare, un contract de gestiune delegată, pe toaletele din parc şi care se termină anul acesta sau 

când, doamna director? …” 

Dna Brânză:…..,,la anul…” 

Dl Primar:…..,,i-auzi, gestiune delegată pe 4 ani pentru întreţinerea toaletelor din parc, nu 

mai zic nimic pentru că nu mai are rost să discutăm despre ce? am trecut la pasul următor să văd de 

care toalete să punem în parc şi am ajuns la concluzia că cele mai eficiente sunt cele de genul celor 

conteinerizate cu 4-6 cabine, 3 damă, 3 bărbaţi şi pe fiecare palier câte unul pentru persoane cu 

dizabilităţi, suntem în studi şi vom vedea, trebuie să mai punem în parcul mare, ne gândim şi la 

pietonal unde avem nevoie …” 

Dl Chiriţă:…..,,şi aceste containere le racordaţi la reţelele publice?…” 

Dl Primar:…..,,direct la reţea, da …” 

Dl Chiriţă:…..,,păi da că sunt destul de mari cheltuielile de operare pentru …” 

Dl Primar:…..,,ele vor fi colantate pentru a se integra perfect în zona respectivă şi ca să 

reziste trebuie să ne îndreptăm spre privat ca să fie curăţenie, să plătească şi să fie şi păzite pentru că 

dacă le lăsăm la liber într-o lună de zile nu le mai găsim, suntem în asentimentul tău că ne trebuie, 

nu ştiu de unde ai luat suma respectivă…aaa, vreau să vă spun cât îmi cerea mentenanţa, într-un an 

de zile 2.200.000.000 lei, mentenanţa la 10 toalete ecologice cu 2 spălări pe săptămână. Doamna 

director, prindeţi 10.000 lei pentru că ne ajută până la urmă şi la rectificare în funcţie de studiul de 

piaţă, vedem …” 

Dl Chiriţă:…..,,nu ştiu dacă am înţeles eu bine, dumneavoastră vreţi să mergeţi pe varianta 

de concesionare, adică să concesionaţi nişte terenuri în anumite zone pentru destinaţia asta?…” 

Dl Primar:…..,,nu terenul, le dau containerul respectiv …” 

Dl Primar:…..,,nu terenul, le dau containerul respectiv …” 

Dl Chiriţă:…..,,sunt mai multe variante şi de aia nici nu pot să mă pronunţ pentru că de 

exemplu vom face un parc mare acolo cu regenerare urbană zona vest, acolo trebuie să prindem cel 

puţin 3 toalete dar trebuie să ai şi nişte oameni disponibili pentru că sunt 8 ha de zonă verde pentru 

întreţinere, dacă în zona aceea vom avea nevoie de 2, 3, 5 persoane, vom vedea, nu ştiu, pentru 

udare, tăiere, îi putem folosi prin rotaţie să aibă grijă şi de toalete, fiind oamenii noştri, sunt mai 

multe variante...dacă acum avem contract de delagare pentru 2 toalete putem face şi noi pentru mai 

multe cu clauze clare, ţi le dau în anumite condiţii, mi le dai în aceleaşi condiţii dacă nu te 

penalizez…” 

Supus la vot amendamentul este votat cu unanimitate de voturi pentru. 

Dl Călin:…..,,şi mai am un amendament, la capitolul 84.00.20, 200.000 lei pentru sistem 

camere video intrare în oraş, bulevarde principale şi zone vulnerabile …” 

Dl Primar:…..,,avem poziţie, unde eşti Flavius? cât ai propus tu şi ai estimat pentru anul 

acesta să pui camera video, anul trecut am estimate şi nu am pus mai nimic …” 

Dl Fulga:…..,,camere video pe ce suprafaţă? …” 

Dl Primar:…..,,dânsul nu a spus suprafaţa pentru că nu a făcut ca noi …” 

Dl Călin:…..,,să avem supravegheate intrările în oraş, bulevardele  …” 

Dl Primar:…..,,e vorba de cât mai multe camere LPL cu identificare directă, asta vrea 

domnul consilier şi are un amendament de 200.000 lei, tu ce ai prins în buget …” 

Dl Fulga:…..,,depinde de calitatea camerei, depinde de ceea ce se doreşte să se urmărească, 

poate să coste mai mult sau mai puţin, nu vorbim numai despre camere, vorbim şi de conexiunile 

care trebuie făcute şi puse la poliţia locală …” 
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Dl Chiriţă:…..,,da, Flavius, dar eu ştiu că vă puteţi folosi de reţelele altora, faci un contract 

cu Digi, de exemplu, care are peste tot fibră…” 

Dl Fulga:…..,,nu putem folosi reţelele furnizorilor de serviciu, trebuie să le închiriem şi nu 

cred că este legal …” 

Dl Chiriţă:…..,,ba da, cum să nu, de ce să nu fie legal?…” 

Dl Fulga:…..,,reţelele furnizorilor sunt pentru case, noi vorbim de un circuit închis …” 

Dl Primar:…..,,trebuie să ai circuit închis de aceea şi recomandările STS au fost să nu 

folosin wireles pentru că poate fi atacat, să folosim fibră, zi-mi că nu mi-ai răspuns că tu eşti cu 

informatica, ai prins bani în buget pentru camere video?  …” 

Dna Nae:…..,,60.000 lei …” 

Dl Primar:…..,,mai pune 40.000 lei şi facem 100.000 lei şi mai vedem, oricum vrem să luăm 

multe LPL – uri, ne-am chinuit să punem, nu prea am reuşit, le-ai pus pe ultimele 4? …” 

Dl Fulga:…..,,sunt în derulare …” 

Dl Primar:…..,,sunt în derulare, mulţumesc …” 

Supus la vot amendamentul este votat cu unanimitate de voturi pentru. 

Dl Niţă:…..,,ştiu că lucrările la bazar se finalizează şi agenţii economici dare stau în acea 

parcare urmează să părăsească acel teren, nu va arăta estetic şi mă gândesc să prindem o sumă de 

bani pentru amenajarea unei parcări …” 

Dl Primar:…..,,trebuie să terminăm pentru a vedea cât spaţiu rămâne nefolosit, cu siguranţă 

când vom termina lucrarea şi dacă vom avea spaţiu excedentar să putem face o parcare, o vom face 

pentru că pe lângă parcarea publică care o să fie la bazar trebuie să ţinem şi parcarea aceea pentru că 

este a locatarilor de acolo, trebuie să facem o conexiune, dar să terminăm să vedem cum aşezăm 

toată zona …” 

Dl Chiriţă:…..,,îi băgaţi înăuntru pe oamenii aceia până la iarnă, nu?…” 

Dl Primar:…..,,domnule consilier, mă gândesc că poate reuşim…” 

Dl Chiriţă:…..,,şi iarna asta aţi zis că îi băgaţi şi nu i-aţi băgat, de aia vă întreb, ca să fiu 

sigur…” 

Dl Primar:…..,,domnule consilier, eu aşa zic…” 

Supus la vot amendamentul este votat cu 5 voturi pentru, deci este respins. 

Dl Niţă:…..,,mai am un amendament, lângă parcul Victoriei sunt 2 terenuri de sport şi 

propun ca pe unul să se facă un loc de joacă pentru copii …” 

Dl Primar:…..,,la parcul Victoriei există loc de joacă destul de generos în care am fost chiar 

zillele trecute şi am spus ce vreau să fac, îl vom moderniza cu tot ce trebuie inclusiv tartan, iar pe 

terenul de zgură care este acolo, pentru că sunt cerinţe, vom face un teren de tenis de câmp şi unul 

de tenis de picior prin despărţire cu plasă, pe terenul care este asfaltat vom pune gazon artificial şi 

vom face un teren multifuncţional, pe care le voi preda la Serviciul Public Centrale Termice pentru 

că altfel nu le putem întreţine, să le închirieze, să facă abnonamente, ce consideră ca să le putem 

proteja…” 

 

Se aprobă bugetul propriu de venituri şi cheltuieli al municipiului Călăraşi pe anul 2022, pe 

cele două  secţiuni - secţiunea funcţionare şi secţiunea dezvoltare, pe capitole, subcapitole, 

paragrafe, titluri, articole şi alineate, pe trimestre, în sumă de 163.660 mii lei, atât la partea de 

venituri cât şi la cea de cheltuieli, precum şi estimările pe perioada anilor 2023-2025, aşa cum se 

prezintă în Anexa nr. 1, şi anume: 

- se aprobă Capitolul 51.02 - Autorităţi executive, pe subcapitole, paragrafe, titluri, articole 

şi alineate în sumă de  22.973  mii lei, aşa cum se prezintă în Anexa nr. 1 la prezenta. 

Dl Secretar general:…..,,am de făcut o precizare, domnul Consilier Ivanciu a scris pe grupul 

de consilieri că dacă amendamentele dânsului nu vor fi aprobate, va vota împotrivă la tot bugetul, de 

asemenea domnul Mirescu votează împotrivă la capitolul 74.00.05.02 şi la capitolul Transporturi, 

nu participă la vot privind bugetele Colegiului Economic, Gimnaziul Carol, Liceul Eminescu iar 

proiectul de hotărâre în integralitate votează împotrivă…” 

Capitolul 51.02. este aprobat cu 18 voturi pentru, din 18 voturi exprimate. 

- se aprobă Capitolul 54.02 - Alte servicii publice generale pe subcapitole, paragrafe, titluri, 

articole şi alineate, în sumă de 3.774 mii lei, aşa cum se prezintă în Anexa nr. 1 la prezenta. 

Domnul Niţă nu participă la votul acestui capitol. 
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Capitolul 54.02. este aprobat cu 14 voturi pentru, 1 abţinere (dna Croitoru) şi 3 voturi 

împotrivă (dna Enache, dl Călin şi dna Luca), din 18 voturi exprimate. 

- se aprobă Capitolul 55.02 - pentru plata dobânzilor aferente împrumuturilor bancare, în 

sumă de 2.728 mii lei.  

Capitolul 55.02. este aprobat cu 16 voturi pentru, 1 abţinere (dna Croitoru) şi 1 vot împotrivă 

(dna Luca), din 18 voturi exprimate. 

- se aprobă Capitolul 61.02 - Ordine publică şi siguranţă naţională  pe subcapitole, paragrafe, 

titluri, articole şi alineate, în suma de 7.270 mii lei, aşa cum se prezintă în Anexa nr. 1 la prezenta. 

Capitolul 61.02. este aprobat cu 13 voturi pentru, 3 abţineri (dna Enache, dl Călin şi dl Niţă) 

şi 2 voturi împotrivă (dna Croitoru şi dna Luca), din 18 voturi exprimate. 

-  se aprobă Capitolul  65.02 - Învăţământ pe instituţii de învăţământ preuniversitar de stat    

pe subcapitole, paragrafe, titluri, articole şi alineate, în sumă de 14.384 mii lei, aşa cum se prezintă 

în Anexa nr. 1 la prezenta. 

- Grădiniţa cu program prelungit nr. 1 Ţara Copilăriei – 19 voturi pentru din 19 voturi 

exprimate – dl Călin nu participă la vot. 

- Grădiniţa cu program prelungit nr. 2 Rostogol - 19 voturi pentru din 19 de voturi exprimate 

– dl Buzoianu nu participă la vot. 

- Grădiniţa cu program prelungit nr. 3 Amicii - 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate – dl 

Aldea nu participă la vot. 

- Grădiniţa cu program prelungit nr. 4 Step by step - 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate 

– dl Călin nu participă la vot. 

- Grădiniţa cu program prelungit nr. 5 Aricel - 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate – dl 

Chiriţă nu participă la vot. 

- Gimnaziul Carol I - 18 voturi pentru din 18 voturi exprimate – dl Mirescu şi dl Niţă nu 

participă la vot. 

- Şcoala gimnazială nr. 5 Nicolae Titulescu - 18 voturi pentru din 18 voturi exprimate – dl 

Stoian, dl Niţă nu participă la vot. 

- Şcoala gimnazială nr. 8 Mircea Vodă - 18 voturi pentru din 18 voturi exprimate – dl 

Sârzea, dna Croitoru nu participă la vot. 

- Grădiniţa cu program prelungit nr. 9 Voinicel - 19 voturi pentru din 19 de voturi exprimate 

– dl Chiriţă nu participă la vot. 

- Şcoala gimnaziala nr. 9 Constantin Brâncoveanu - 18 voturi pentru din 18 voturi exprimate 

– dl Dinu şi dna Luca nu participă la vot. 

- Şcoala cu clasele I-VIII  Mihai Viteazul - 18 voturi pentru din 18 voturi exprimate – dl 

Mirescu, dna Raiu nu participă la vot. 

- Şcoala gimnazială nr. 11 Tudor Vladimirescu - 18 voturi pentru din 18 voturi exprimate –

dna Croitoru, dna Georgescu nu participă la vot. 

- Colegiul Agricol Sandu Aldea - 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate – dna Filimon nu 

participă la vot. 

- Grup Şcolar Transporturi Auto - 18 voturi pentru din 18 voturi exprimate – dna Georgescu 

şi dl Muşat nu participă la vot. 

- Liceul Pedagogic Ştefan Bănulescu - 18 voturi pentru din 18 voturi exprimate – dna 

Filimon şi dna Luca nu participă la vot. 

- Liceul Danubius - 17 voturi pentru din 17 voturi exprimate – dl Stoian, dl Niţă, dl Călin nu 

participă la vot. 

- Colegiul Economic - 17 voturi pentru din 17 voturi exprimate – dna Enache, dl Mirescu, 

dna Raiu nu participă la vot. 

- Liceul Teoretic Mihai Eminescu - 16 voturi pentru din 16 voturi exprimate – dl Dinu, dl 

Aldea, dl Buzoianu şi dl Stoian nu participă la vot. 

- Colegiul Naţional Barbu Ştirbei - 18 voturi pentru din 18 voturi exprimate – dna Croitoru, 

dna Raiu nu participă la vot. 

- Grup Şcolar Dan Mateescu - 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate – dna Enache şi dl 

Sbârcea nu participă la vot. 

- Grădiniţa cu program normal Prâslea Călăraşi – 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate – 

dl Sârzea nu participă la vot. 
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- Şcoala Postliceală Sanitară Pompei Samarian Călăraşi - 19 voturi pentru din 19 voturi 

exprimate – dna Georgescu nu participă la vot. 

- Clubul Sportiv Şcolar Călăraşi - 18 voturi pentru din 18 voturi exprimate – dna Filimon, dl 

Aldea şi dl Stoian nu participă la vot. 

- Palatul Copiilor Călăraşi - 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate – dna Georgescu nu 

participă la vot. 

- Şcoala Helikon Călăraşi - 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate – dna Georgescu nu 

participă la vot.  

- Grădiniţa cu program normal şi prelungit Ciufulici - 19 voturi pentru din 19 voturi 

exprimate – dl Sârzea nu participă la vot. 

Capitolul 65.02. este aprobat cu 16 voturi pentru şi 1 vot împotrivă (dna Luca) din 17 voturi 

exprimate. 

Domnul Stoian nu participă la vot. 

-  se aproba suma de 2.380 mii lei la Capitolul 66.02 - Sănătate, pe subcapitole, paragrafe, 

titluri, articole şi alineate, aşa cum se prezintă în Anexa nr. 1 la prezenta. 

Capitolul 66.02. este aprobat cu 18 voturi pentru, din 18 voturi exprimate. 

- se aprobă Capitolul 67.02 - Cultură, recreere şi religie pe subcapitole, paragrafe, titluri, 

articole şi alineate, în sumă de 13.616 mii lei, aşa cum se prezintă în Anexa nr. 1 la prezenta. 

Capitolul 66.02. este aprobat cu 18 voturi pentru, din 18 voturi exprimate. 

- se aprobă Capitolul 68.02 - Asigurări şi asistenţă socială, pe subunităţi, subcapitole, 

paragrafe, titluri, articole şi alineate, în suma de 34.622 mii lei, aşa cum se prezintă în Anexa nr. 1 la 

prezenta. 

Capitolul 68.02. este aprobat cu 13 voturi pentru, 5 abţineri (dl Călin, dl Niţă, dna Enache, 
dna Luca şi dna Croitoru), din 18 voturi exprimate. 

- se aprobă Capitolul 70.02 - Locuinţe, servicii şi dezvoltare publică, pe subcapitole, 

paragrafe, titluri, articole şi alineate, proiecte, în suma de 29.794 mii lei, aşa cum se prezintă în 

Anexa nr. 1 la prezenta. 

Capitolul 70.02. este aprobat cu 17 voturi pentru şi 1 abţinere (dna Luca), din 18 voturi 

exprimate. 

- Se aprobă Capitolul 74.02 - Protectia mediului, pe subcapitole, paragrafe, titluri, articole şi 

alineate, în suma de 13.795 mii lei, aşa cum se prezintă în Anexa nr. 1 la prezenta. 

Capitolul 74.02. este aprobat cu 16 voturi pentru şi 1 abţinere (dna Luca), domnul Mirescu 

votează împotrivă la capitolul 74.00.05.02, din 18 voturi exprimate. 

- Se aprobă capitolul 84.02 - Transporturi, pe subcapitole, paragrafe, titluri, articole şi 

alineate, proiecte, în sumă de 15.751 mii lei aşa cum se prezintă în Anexa nr. 1 la prezenta. 

Capitolul 84.02. este aprobat cu 16 voturi pentru, 1 vot împotrivă (dl Mirescu) şi 1 abţinere 

(dna Luca), din 18 voturi exprimate. 

- Se aprobă Anexa nr. 2 – Programul investiţiilor publice pe anul 2022, în sumă totală de 

38.824 mii lei, finanţat astfel:  

a) din  bugetul local – venituri proprii, suma de  9.959 mii lei; 

b) din excedentul bugetar al anului 2021 suma de 5.749 mii lei; 

c) diferenţa de 23.116 mii lei din împrumutul contractat la CEC BANK (3.116 mii lei)  

şi UniCredit (20.000 mii lei). 

Anexa nr. 2 este aprobată cu 17 voturi pentru şi 1 abţinere (dna Luca) din 18 voturi 

exprimate. 

- Să aproba Anexa nr. 3 la prezenta hotărâre, respectiv veniturile bugetului propriu al 

municipiului Călăraşi pe anul 2022, în sumă de 163.660 mii lei, precum şi cele estimate pentru anii 

2023-2025; 

Anexa nr. 3 este aprobată cu 17 voturi pentru şi 1 abţinere (dna Luca) din 18 voturi 

exprimate. 

- Se aprobă  Anexa nr. 5, respectiv Bugetul instituţiilor finanţate integral sau parţial din 

venituri proprii şi subvenţii de la bugetul local pe anul 2022, secţiunea funcţionare, pe capitole, 

subcapitole, paragrafe, titluri, articole şi alineate, trimestre, în sumă de 3.346 mii lei, atât la partea 

de venituri cât şi la cea de cheltuieli, precum şi estimările pe perioada anilor 2023-2025, aşa cum 

sunt prezentate în Anexa nr. 4 la prezenta hotărâre şi subanexele aferente. 
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Anexa nr. 5 este aprobată cu 17 voturi pentru şi 1 abţinere (dna Luca) din 18 voturi 

exprimate. 

- Se aprobă Anexa nr. 6, respectiv Bugetul creditelor interne, pe capitole, subcapitole, 

paragrafe, titluri, articole şi alineate, trimestre, în sumă de 23.116 mii lei; 

Anexa nr. 6 este aprobată cu 17 voturi pentru şi 1 abţinere (dna Luca) din 18 voturi 

exprimate. 

- Se aprobă Programul achiziţiilor publice al municipiului Călăraşi, pe anul 2022, Anexa nr. 

7 la prezenta hotărâre. 

Anexa nr. 7 este aprobată cu 16 voturi pentru şi 2 abţineri (dna Luca şi dna Croitoru) din 18 

voturi exprimate. 

- Se aprobă numărul de personal şi fondul de salarii pe anul 2022, al U.A.T.-Municipiul 

Călăraşi, conform Anexei nr. 8 la prezenta hotărâre. 

Anexa nr. 8 este aprobată cu 15 voturi pentru şi 3 abţineri (dna Luca, dna Enache şi dna 

Croitoru) din 18 voturi exprimate. 

- Anexa nr. 1 în sumă de 169.409 mii lei reprezintă bugetul propriu al municipiului Călăraşi 

pe anul 2022 rezultat după includerea excedentului bugetar al anului 2021 în sumă de 5.749 mii lei; 

Se aprobă astfel bugetul propriu al municipiului Călăraşi pe capitole, subcapitole, paragrafe, 

titluri, articole şi alineate, trimestre, SECŢIUNEA FUNCŢIONARE astfel: 

- venituri proprii - 169.409 mii lei 

- cheltuieli - 153.701 mii lei 

- rezultă un excedent al secţiunii de funcţionare 9.959  mii lei 

 

SECŢIUNEA DEZVOLTARE        

- venituri vărsăminte din secţiunea funcţionare 9.959 mii lei  

- excedent bugetar al anului 2021 - 5.749 mii lei 

 

- SE APROBĂ BUGETUL PROPRIU DE VENITURI ŞI CHELTUIELI AL 

MUNICIPIULUI  CĂLĂRAŞI ŞI ANEXELE AFERENTE, DUPĂ  CE A FOST VOTAT PE 

SECŢIUNI - FUNCŢIONARE ŞI DEZVOLTARE, PE CAPITOLE, SUBCAPITOLE, TITLURI, 

ARTICOLE, ALINEATE, TRIMESTRE ŞI ANEXE, PE ANUL 2022, PRECUM ŞI  

ESTIMĂRILE PENTRU ANII 2023-2025. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 12 voturi pentru (dna Filimon, dl Dragu, 

dna Raiu, dna Georgescu, dl Muşat, dl Dinu, dl Aldea, dl Sbârcea, dl Buzoianu, dl Coman, dl 

Chiriţă şi dl Sârzea), 4 voturi împotrivă (dl Călin, dna Luca, dl Mirescu şi dl Ivanciu) şi 2 abţineri 

(dna Croitoru şi dna Enache) din 18 voturi exprimate/transmise pe grupul de 

WhatsApp/telefon/SMS. 

Dl Niţă şi dl Stoian nu participă la votul acestui proiect de hotărâre. 

Dl Chiriţă:…..,,am votat bugetul cu toată buna credinţă fiind convins de ceea ce aţi 

prognozat dumneavoastră şi vreau să vă dau credit în ceea ce vreţi să faceţi în anul acesta dar vreau 

să vă rog să vă concentraţi energia cât mai mult pentru proiectele care sunt în derulare, mă refer la 

cele finanţate din fonduri europene, pentru că eu cred că suntem într-un mare pericol de a pierde 

anumite finanţări şi nu neapărat din cauza dumneavoastră, deşi poate aveţi şi dumneavoastră o vină 

dar o să vedem la sfârşit…” 

Dl Primar:…..,,haideţi să vă dau răspunsul, dacă stîm să ne gândim la complexitatea unor 

lucrări, suntem în întârziere dar nu din cauza noastră, proiectele trebuiau scoase la licitaţie cu 1 an şi 

ceva 2 ani înainte să ajungem noi la Primărie, în echipa asta dar asta nu ne-a împiedicat ca să 

terminăm, nu avem aşa mari impedimente, foarte multe dintre ele sunt în zona de proiectare iar 

problema cea mai mare este într-adevăr timpul pentru că 31 decembrie 2023 este termenul în care 

ieşim din exerciţiul acesta bugetar pe fonduri europene şi atunci dacă ne rămâne o fracţie trebuie să 

o transform în neeligibil dar suntem pregătiţi şi pentru asta, vreau să vă spun că nu este vina noastră, 

proiectele acestea au fost semnate dar sunt foarte multe defecte şi vă dau exemplu la strada 

Bucureşti, tronsonul de trotuar de la Titulescu până la Cuza Vodă, de pe partea cuLiceul Agricol şi 

Profi, nu a fost prins în proiect, nu ştiu de ce şi nici nu mai vreau să întreb de ce, trebuie introdusă 

instalaţia electrică de joasă şi medie tensiune în subteran, nu a fost prinsă şi trebuie să stăm de vorbă 

şi am început diligenţele cu cei de la Enel, deşi ele trebuiau să înceapă mai demult, să găsim o 
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soluţie să iasă o treabă aşa cum trebuie, la Regenerare zonă vest, ce credeţi? nici acolo nu a fost 

prinsă introducerea în subteran pentru toată reţeaua aceea de medie, iar altă cheltuială, acolo deja 

avem deviz, undeva la 1.600.000 lei cu T.V.A., am făcut un calcul luni, cred, toate aceste proiecte 

europene ne va aduce un cost pe neeligibil, lucrări complementare undeva la 65.000.000 lei  …” 

Dl Chiriţă:…..,,domnule Primar, eu nu despre asta vorbesc, pericolul mare care ne paşte este 

să nu se termine lucrările la data de 31 decembrie 2023…” 

Dl Primar:…..,,nu, le terminăm   …” 

Dl Chiriţă:…..,,eu sunt un pic sceptic…” 

Dl Primar:…..,,cel mai mare pericol acum şi care a cauzat întârzierea începerii lucrărilor a 

fost dinamica preţurilor, creşterea preţului la energie electrică şi gaz a dus la creşterea preţurilor la 

materiale, guvernanţii trebuie să găsească o variantă mult mai bună decât O.G. 15 pentru că le 

acoperă numai 10-12% până la 15% din valoarea care a crescut dar mai sunt şi alte cheltuieli, unii 

cred că sunt la muchie ci aceste proiecte şi să nu mai avem surprize ca şi la Piaţa Mare, să intre în 

insolvenţă, ce s-a întâmplat acolo ne-a învăţat să avem variante, pentru noi proiectele europene sunt 

prioritare şi ne ocupăm de ele    …” 

 

Punctele înscrise pe ordinea de zi fiind epuizate, preşedintele de şedinţă declară închisă 

şedinţa. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal care se completează cu înregistrare 

audio – video. 

 

 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 

CONSILIER 

ALDEA STELIAN EMANUEL 

 

 

 

 

 

                                                                          SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI, 

                                                                   Cs. jr. MĂRGĂRIT SÂRBU 
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